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Abstract (en)
The closure is intended for containers (10) and the like, whose opening edge (12) forms a collar for placing on a cap lid (2) which can be mounted
with interposition of a seal (1) pressing on the collar edge. On the container side, the closure has a sleeve (11) which can be placed on the collar
(12) and has an unscrewing thread (3) extending from an annular flange (6) to the collar edge. The annular flange (6) is constructed as a border ring
for the mounting of a clamping ring (5). Provided in the flange (6) in extension of the threaded part (3) are passage openings (4) with an assigned
catch projection (7). The sleeve (11) can optionally be used with a lid (2) with a cap thread, a lid with a border ring for a clamping ring (5), also
surrounding the annular flange (6), a lid with a cap thread and a border ring or with a placed-on lid having at least one holding strap which can be
inserted through the annular flange opening (8) and catches in the catch projection (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Verschluß ist für Behälter (10) u. dgl. bestimmt, deren Öffnungsrand (12) einen Kragen zum Aufsetzen eines unter Zwischenschaltung einer
auf den Kragrand drückenden Dichtung (1) anbringbaren Kappendeckels (2) bildet. Der Verschluß besitzt behälterseitig eine auf den Kragen
(12) aufsetzbare Hülse (11) mit von einem Ringflansch (6) bis zum Kragenrand reichendem Aufschraubgewinde (3). Der Ringflansch (6) ist als
Bordurring für die Anbringung eines Spannringes (5) ausgebildet. Im Flansch (6) sind in Verlängerung des Gewindeteiles (3) Durchtrittsöffnungen
(4) mit zugeordneter Verrastungsnase (7) vorgesehen. Die Hülse (11) kann wahlweise mit einem Deckel (2) mit Kappengewinde, einem Deckel
mit Bordurring für einen auch den Ringflansch (6) umfassenden Spannring (5), einem Deckel mit Kappengewinde und Bordurring oder mit einem
wenigstens eine durch die Ringflanschöffnung (8) durchsteckbare in die Verrastungsnase (7) einrastende Haltelasche aufweisenden Aufsatzdekkel
verwendet werden.
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